

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/28
13 December 1974

Textiles Surveillance Body

AGENDA FOR THE FOURTEENTH MEETING OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

As agreed, there will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the Villa Le Bocage on Friday, 20 December, starting at 10.0 a.m.

The following are the main subjects for discussion:

1. Review of pending notifications:

- (a) Notifications received from Sweden (Sweden/Hong Kong, India, Korea and Macao - see TEX.SB/10 and Add.1);
- (b) notification received from Hong Kong (Hong Kong/Norway - see TEX.SB/12);
- (c) notification received from Norway (Norway/Korea - see TEX.SB/13); possible presentation of this before the TSB by a delegation from Norway;
- (d) notification received from Austria (Austria/India - see TEX.SB/8 and Add.1¹).

2. Notification expected from Australia regarding its agreement with the Republic of Korea.

3. Other business.

¹Additional information previously requested by the TSB.

NB. The Chairman is awaiting information requested by the TSB on the Austria/Korea agreement (see TEX.SB/5/Add.1). Also, a new notification has been received from Austria concerning an agreement with Pakistan (see TEX.SB/14). These notifications could be discussed at the first meeting of the TSB next year.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL
TEX.SB/W/28
13 décembre 1974

Organe de surveillance des textiles

ORDRE DU JOUR DE LA QUATORZIEME REUNION DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Comme il a été convenu, l'Organe de surveillance des textiles se réunira le vendredi 20 décembre à 10 heures à la Villa Le Bocage.

La discussion portera principalement sur les questions ci-après:

1. Examen des notifications:
 - a) Notifications reçues de la Suède (Suède/Hong-kong, Inde, Corée et Macao - voir TEX.SB/10 et Add.1);
 - b) Notification reçue de Hong-kong (Hong-kong/Norvège - voir TEX.SB/12);
 - c) Notification reçue de la Norvège (Norvège/Corée - voir TEX.SB/13); éventuellement, présentation de la notification à l'OST par une délégation de la Norvège;
 - d) Notification reçue de l'Autriche (Autriche/Inde - voir TEX.SB/8 et Add.1¹).
2. Notification attendue de l'Australie concernant son accord avec la République de Corée.
3. Autres questions.

¹Informations supplémentaires demandées par l'OST.

N.B. Le Président attend des informations demandées par l'OST au sujet de l'Accord Autriche/Corée (voir TEX.SB/5/Add.1). En outre, l'Autriche a fait parvenir une nouvelle notification concernant un accord avec le Pakistan (voir TEX.SB/14). Ces notifications pourraient être examinées lors de la première réunion que l'OST tiendra l'année prochaine.